
 

 

 

 

 

Goedemiddag, 

 

 

 

Op de lange termijn agenda stond het Plan van Aanpak Versterken Biodiversiteit, geagendeerd 

voor de maand juni. Ik kan het onderwerp nu niet meer terugvinden in IBABS. 

 

We hebben meer tijd nodig gehad voor het zorgvuldig opstellen van het PvA onder andere het 

benoemen en beschrijven van de te behalen resultaten en de afstemming met het programma 

duurzaamheid heeft meer tijd gekost dan vooraf was ingeschat. Ook hebben we bij het opstellen 

van de planning geen rekening gehouden met de tussentijds geven presentatie aan de raad tijdens 

de studiedag van 5 april jl. We hebben inmiddels het concept gereed en willen het PvA 

Biodiversiteit in september aanbieden aan de raad. Kan dit worden gewijzigd in de LTA? 

 

Zowel Marcel Scheringa als Robert de Jager zijn op de hoogte van dit verzoek. 

 

 
Met vriendelijke groet,  
  

 Chris Teurlinckx  
 Regisseur groen en spelen  

 


